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7 września odbyło się zebrane wiejskie w Bąkowie dotyczące funduszu sołeckiego na rok
2018.

W Spotkaniu uczestniczyła Burmistrz Strumienia Anna Grygierek, Radny Rady Miejskiej w Strumieniu Bronisław
Pająk oraz sołtys Bąkowa Stanisław Balas.

Podczas zebrania pod głosowanie został poddany wniosek, aby całą kwotę z zaplanowanego funduszu sołeckiego
przeznaczyć na kontynuację budowy oświetlenia przy ulicy Młynarskiej. Wniosek został przegłosowany
jednogłośnie.

Kwota na 2018r. wynosi 32 326,60 zł

 

mat.pras.
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